
 

مگر مملکت با سفارش عمه و خاله و دایی 
اداره می شود؟

رجب رحمانی، نماینده مردم تاکستان در مجلس  در 
گفت وگو با ایلنا در قزوین به نقد عملکرد استاندار پرداخته؛ 
او گفته: ممکن است محمدمهدی اعلایی آدم خوبی باشد، 
اما برای استانداری پیشینه سیاسی و اجرایی ندارد، استاندار 
باید دارای شرایط احراز بوده و سابقه اجرایی داشته باشد، 
استان جای آزمون و خطا نیست. رحمانی گفته: استاندار 
باید بگوید در طول این مدت برای استان قزوین، دانشگاه ها، 
پارک علم و فناوری، چشمه نور و تمام موارد دیگر چه کرده، 
اعتبارات ملی را چقدر تقویت کرده و قطعا ما مردم را به 

استاندار و وزیر نمی فروشیم. 
نماینده مردم تاکستان در مجلس با بیان اینکه وضعیت 
پزشک و درمان استان افتضاح است، گفته: قزوین مسیر 
عبور 10 استان است و باید در حوزه درمان ویژه در نظر 
گرفته شود، در شورای اداری این مباحث مطرح می شود از 
300 میلیاردی که در سفر رئیس جمهور برای بیمارستان 
تاکستان تصویب شده بود یک ریال هم هزینه نشده است.

برخی که جایگزین شده اند ضعیف تر از قبلی ها هستند، در 
تاکستان هم دو فرماندار را برداشته است.

رحمانی ادامه داده: برخی ها در زمان امیرکبیر خودشان را 
در مملکت داری به امیرکبیر می چسباندند؛ البته نمی خواهم 
این مقایسه را داشته باشم، اما وقتی استانداری در محافل 
خصوصی می گوید من با وزیر کار ندارم، مگر وزیر من 
را آورده یا من با مجلس چه کار دارم، من به خود آقای 
رئیس جمهور متصل هستم، باید پرسید تو مگر چقدر سن 
داری، در انقلاب چقدر نقش داشتی با رئیسی در زندان 
بودی، همکلاس بودی که خود را به او می چسبانی، مملکت 
با سفارش عمه و خاله و دایی اداره نمی شود. نماینده 
تاکستان با بیان اینکه قزوین رها شده، ادامه داده: استان 
قزوین از نظر پروژه های ملی استانی رها شده، ۸0 تا ۹0 
درصد راه های ما خراب است و آب شرب روستایی مشکل 

دارد، چه کسی باید برای گرفتن بودجه رایزنی می کرد.
او درباره احتمال ماندن یا رفتن استاندار و تغییر او هم 
گفته: قزوین به تهران و ابهر نزدیک است و باتوجه به این 
نزدیکی شاید استاندار بخواهد در قزوین بماند، با حفظ 
احترام او یک ایرانی و هم استانی قبلی است؛ اما صلاح 
استان این است که محترمانه قزوین را ترک کند. قزوین 

مخزن نیرو است. 

اتوبوس

مسافرانی که قصد دارند از میدان هفتم تیر به مقصد میدان 
راه آهن سفر کنند، در ایستگاه مبدا مدت ها برای اتوبوس های 
شرکت واحد معطل می شوند. از مسئولان شرکت واحد تقاضا 
داریم با اعزام به موقع اتوبوس ها به این مشکل رسیدگی کنند. 
احمدی از تهران 

پله برقی

10 روز است که پله برقی مترو ایستگاه آزادی خراب شده 
ولی هیچ اقدامی برای تعمیر آن صورت نمی گیرد، مسافران 
این خط مترو به خصوص عصرها که ازدحام جمعیت زیاد 

است با مشکل عدیده  ای مواجه هستند.
عباسیان از شهریار

افزایش حقوق

افزایش اندک حقوق بازنشستگان تامین اجتماعی تاثیری 
در زندگی آنها ندارد. اکثر بازنشستگان تامین اجتماعی با 

مشکلات فراوانی روبه رو هستند. 
رضایی از تهران

قمصرکاشان

برای گلاب گیری به قمصر کاشان رفته بودیم که به جای 
باغ های گل محمدی با ساختمان های بلندی روبه رو شدیم. 
تمامی باغات را تبدیل به برج هایی در قمصر کرده اند که اگر 
به این صورت پیش برود دیگر نه گلی می ماند و نه گلابی؟! 

از مسئولان تقاضا داریم که به این موضوع رسیدگی کنند. 
محمدی از تهران 

قیمت مسکن

از دولت پر تلاش و زحمتکش درخواست داریم که جلوی 
رشد بی رویه قیمت مسکن گرفته شود و از دست دلالان 
خارج شود. خیلی از مشکلات اقتصادی کشور مسکن است 
زیرا بیشتر درآمد کارمندان و کارگران و دیگر اقشار جامعه به 

جیب دلالان روانه می شود. 
کبیری از اصفهان

آرمان ملی: چند روزی ست که آرات 
حسینی، سلبریتی کم سن و سالی که چند 
سالی است اسمش با حرکات ورزشی خاص 
سر زبان ها افتاده. البته نه تنها اسم او که اسم 
و عکس پدرش هم. پدری که خود را همیشه 
حامی و مربی او دانسته و در ویدئوهایی 
که گرفته به او می گوید چه کارهایی انجام 
دهد، او انجام می دهد و تماشاچی حیرت 
زده می شود. چند وقتی بود که خبری از این 
سلبریتی کوچک نبود تا اینکه در روزهای 
اخیر با اظهارات باشگاه سپاهان و بعد از آن 
مصاحبه پدرش با شبکه بی بی سی و واکنش 
برخی چهره های حقوقی فعال در زمینه 
حق و حقوق کودکان باردیگر نام آرات این 
کودک 10 ساله، بالا آمد. اواخر سال 1۴01، 
باشگاه سپاهان خبر داد که آرات از این پس 
در آکادمی سپاهان به فعالیت می پردازد. 
اما با گذشت دو ماه از این اتفاق، ظاهراً این 
همکاری میان باشگاه و خانواده آرات به خوبی 
پیش نرفته و طرفین به توافق نرسیده اند. روز 
دوشنبه 1۸ اردیبهشت نیز پدر آرات در صفحه 
اینستاگرام خود، پایان حضور پسرش در این 

باشگاه را اعلام کرد. 
اما قضیه به همین جا ختم نشد و مسئولان 
باشگاه سپاهان در خصوص سلامت جسمی و 
روانی این کودک هشدار دادند با این مضمون 
که: »در مدتی که آرات اینجا بود، مشاوره های 
مختلفی انجام دادیم و متوجه شدیم این بچه 
بسیار تحت فشار است و احتمال ایجاد خطر 
برای او و باشگاه وجود دارد. وقتی آرات سر 
تمرین می آمد، می دیدیم که دست روی 
سینه اش می گذارد؛ به نظر می رسید خسته 
است و تحت فشار تمرینی سنگین بوده است. 
با فشارهایی که به آرات آمده، صفحات رشد  
او بسته شده است. آرات بچگی و بازیگوشی 
نکرده و از نظر ذهنی با همه بچه ها کاملًا 

متفاوت است.«
آکادمی  مدیر  بصیریان،  محمدعلی 
سپاهان، همچنین با اشاره به اینکه »پدر 
آرات به پسرش نگاه بیزینسی دارد«، گفت که: 
»باشگاه دستمزد و مبلغ درخواستی مورد نظر 
پدر آرات را از جنبه حمایتی خارج می داند. ما 
معتقدیم این مبلغ پیشنهادی جنبه بیزینسی 
داشته و مشخص است پدر نگاه بیزینسی به 

فرزند خود دارد. این بچه پاک و معصوم و 
سالم جز ورزش چیزی نمی خواهد، ولی از او 

استفاده ابزاری می شود.«
پس از این اظهارات بود که پدر آرات هم 
واکنش نشان داد، گفته های باشگاه سپاهان را 
تکذیب کرد و به اصرار این باشگاه برای جذب 
آرات اشاره کرد تا از او به عنوان الگو برای بقیه 
بچه ها استفاده شود و نمی داند چرا الان به آدم 

بد داستان تبدیل شده!
او به بی بی سی فارسی، می گوید که آرات 
زیر نظر دو دکتر غدد است و چطور آنها 
نمی دانند که صفحه رشد پسرشان بسته شده!

پدر آرات در پاسخ به ساعات و حجم بالای 
تمرین آرات و بچگی نکردن او می گوید همه 
که در مسیر ورزشی شان موفق بوده اند همین 
مسیر را رفته اند و این را حرف مسخره ای 
می داند. می گوید ما خودمان برای آرات غذا 
درست می کردیم و آیا آنجا یک گاز بود که ما 

برای او غذا درست کنیم.
اما او که شخصیتی اینستاگرامی است 
آیا آینده درخشانی در فوتبال دارد؟ پدرش 

می گوید ما تلاش خود را می کنیم و بشود که 
خیلی بهتر... 

پدرش  از  را  آرات  حضانت  آیا   
می گیرند؟

اما در پی این اخبار، کارشناسانی هم از 
منظر حقوقی به بحث سوءاستفاده از کودکان 
اشاره کرده اند و حتی این موضوع را مطرح 
کرده اند که دادستان باید به این قضیه ورود 
کند و نیاز به شاکی خصوصی نیست. آن ها 
می گویند »بسیاری از سوءرفتارهایی که 
توسط والدین یا اشخاص ثالث ممکن است 
در حق اطفال صورت بگیرد، نظیر بی توجهی، 
ممانعت از تحصیل، بهره کشی اقتصادی و... 
که سلامت جسمی، روانی یا اجتماعی طفل 
و نوجوان را تهدید می کند، غیرقانونی بوده 
و علاوه بر اینکه در قانون برای آن مجازاتی 
تعیین شده، ممکن است منجر به عزل ولی 
)پدر( و انتصاب یک قیّم شایسته برای کودک 

شود.«
حسن کیا، حقوقدان و وکیل پایه یک 

دادگستری، در همین رابطه به خبرآنلاین 
گفته: قانونگذار رفتار خلاف قانونِ ولی نسبت 
به طفل را جرم انگاری کرده و برای این امر 
مجازات در نظر گرفته است. بهره کشی 
اقتصادی، ممانعت از تحصیل، اعمال فشار و 
اجبار برای انجام عملی خارج از عرف یا اموری 

از این دست، مجازات در بر دارد. 
اما وقوع چنین اقداماتی جرم محسوب 
می شود و مجازاتی برای آن تعیین شده 
است؟ پاسخ حسن کیا در این باره مثبت 
است و توضیح داده که »قانون این موارد 
برای  قانون گذار  را جرم انگاری کرده و 
سوءرفتارهایی نظیر بهره کشی اقتصادی، 
انتشار تصاویر مستهجن از کودک یا اموری 
از این دست، مجازات تعزیری درجه شش 
)حبس( را تعیین کرده است. طبق ماده ۷ 
این قانون، هم والدین و هم غیروالدین )معلم، 
پرستار و...( که مسئولیت تربیت و نگهداری 
طفل را دارند، در صورت ارتکاب این جرائم 

مشمول این جزا هستند.«
او ادامه داده: »مورد قابل توجه در قانون 
مذکور این است که اگر شخصی شاهد این 
بدرفتاری ها از جانب والدین نسبت به طفل 
باشد، موظف به گزارش و اعلام به مراجع 
قانونی است و در غیر این صورت مجازات 
خواهد شد. این جزو معدود قوانینی  است 
که برای فردی که اعلام بزهکاری نکند هم 

مجازات در نظر گرفته شده است.«
این حقوقدان در خصوص ورود دادستان 
به این قضیه هم گفته: از آنجا که شخصیت 
مورد بحث، چهره ای شناخته شده  است، هر 
شهروندی می تواند این موضوع را به دادستان 
اطلاع بدهد و شواهد موجود را ضمیمه 
توضیحات کند، اما درنهایت تصمیم گیری 
در خصوص اینکه آیا اتفاقات اخیر از مصادیق 
جرائم و قانون شکنی در زمینه حقوق اطفال 
است، به عهده دادستان است. در صورت 
جدی  برخورد  قهری  ولی  با  تشخیص، 

می شود.«
حسن کیا تاکید کرده که »قانون مصوب 
سال ۹۹ در حوزه اطفال و نوجوانان قانون 
بسیار خوبی  است و اگر ساز و کار آن پیش بینی 
و به درستی اجرا شود، قطعاً می تواند به 

کاهش آمار اینگونه جرائم منجر شود.«
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استان ها

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

 چند روزی است که نام آرات حسینی، که به واسطه بدن ورزشکاری و انجام حرکات ورزشی معروف شده
 موضوع سوءاستفاده از کودکان از منظر حقوقی را مطرح کرده است

سلبریتی کوچک
   مسئولان باشگاه سپاهان می گویند با فشارهایی که به آرات آمده، صفحات رشد او بسته شده؛  پدر آرات: مسخره است... 

آرمان ملی: سردار احمدرضا رادان، فرمانده کل انتظامی 
جمهوری اسلامی در کرمانشاه به خبرنگارها گفته اگر ما در 
رسیدگی به یک سانحه تصادف به این نتیجه برسیم که موضوع 
عدم و یا کمبود ایمنی باعث آن تصادف شده سهم و تقصیر 
و اندازه تقصیر را متوجه خودروساز کرده و وی باید خسارت 
پرداخت کند.  او با اشاره به تدوین برنامه هایی برای کاهش ۵0 
درصدی تصادفات و مرگ ومیر های ناشی از حوادث جاده ای در 
کشور، توضیح داده که در حوزه جابه جایی مصدومان هم باید 
اتفاقات ویژه ای بیفتد و همکاران ما در پلیس راهور به واسطه 
تحقق سهم 10 تا 1۲ درصدی خود در این زمینه باید اقدامات 

لازم را انجام دهند. 
همزمان با این صحبت های آقای رادان در این باره که اگر 
کمبود ایمنی دلیل تصادف باشد خودروساز باید خسارت 
پرداخت کند، کمال هادیانفر، رئیس پلیس راهور ایران هم اعلام 
کرده ۴3 درصد از فوتی های تصادفات، در بیمارستان ها جان 
خود را از دست می دهند و آن هم به این دلیل است که برخی از 

بیمارستان ها به بخش »تروما« مجهز نیستند!
صحبت های آقای هادیانفر در واقع نوعی هشدار به وزارت 
بهداشت بوده به دریافت سالانه 10هزار میلیارد تومان توسط 
وزارت بهداشت بابت رسیدگی به مصدومان تصادفات اشاره 
کرده با این بهانه که بهترین خدمات را بدون دریافت هزینه 

به آنها ارائه دهد!

   ناایمن بودن خودروهای تولید داخل و تأیید ماموران 
بیمه 

مسئولان فراجا، می گویند ناایمن بودن »خودروها« و 
»نقاط حادثه خیز« دو دلیل اصلی است که هنگام تصادفات، 
منجر به فوت سرنشینان خودرو می شود البته نکته ای که 
نباید از آن غفلت کرد این است که از میان این دو دلیلی که 
مرگ سرنشینان خودرو را رقم می زند، عامل ناایمن بودن 
خودروهای تولید داخل نقشی بسیار پررنگ تر را دارد چرا 
که در صورت ایمن بودن خودرو حتی اگر مسیری جزو نقاط 
حادثه خیز محسوب و منجر به سانحه برای خودرو شود، ایمنی 
خودرو به تنهایی می تواند مانع از مرگ سرنشینان خودروی 

سانحه دیده شود. 
البته جان باختن 6 درصد از مصدومان تصادفات در حین 
انتقال به بیمارستان ها هم نکته حائز اهمیتی است که با تأمین 
بالگرد )از سوی وزارت بهداشت، اورژانس و دیگر بخش های 
مربوطه( می توان این عدد را کاهش داد، چراکه اغلب این 

مصدومان به خاطر دیر رسیدن به مراکز درمانی )طولانی بودن 
دسترسی به مراکز درمانی در جاده های طولانی( جان خود را 

از دست می دهند. 
تسنیم نوشته، بخش عمده ای از فوتی های تصادف، در صحنه 
تصادف، جان خود را از دست می دهند؛ آمارها نشان می دهد 
۵1 درصد فوتی ها در صحنه و 6 درصد حین انتقال مصدوم به 
بیمارستان و ۴3 درصد در بیمارستان ها جان خود را از دست 
می دهند.  در واقع عدم توجه به »تکمیل و به روزرسانی تجهیزات 
بیمارستانی توسط وزارت بهداشت« به ویژه در بخش مربوط به 
تروما در حالی است که به گفته سردار هادیانفر، وزارت بهداشت 
سالانه 10هزار میلیارد تومان بابت رسیدگی به مصدومان 
تصادفات دریافت می کند تا بهترین خدمات را بدون دریافت 

هزینه به آنها ارائه دهد. 
این گفته کمال هادیانفر که ۴3 درصد از فوتی های تصادفات، 
در بیمارستان ها جان خود را از دست می دهند و آن هم به این 
دلیل است که برخی از بیمارستان ها به بخش تروما مجهز 
نیستند، مورد تایید مأموران بیمه نیز قرار گرفته است؛ به گفته 
آنها، اکثر تصادفی ها در بیمارستان، به دلیل خونریزی داخلی یا 
ضربه به سر)عدم تشخیص این موضوع توسط بیمارستان(، جان 

خود را از دست می دهند. 

   الزامات هلال احمر، بیمارستان، راهداری، اورژانس 
و پلیس و شئونات مردمی

تلفات بالای ناشی از حوادث و تصادفات در جاده و شهر 
که بسیار ناراحت کننده است به هیچ عنوان در  شأن مردم ما 
نیست؛ این ها بخشی از صحبت های سردار رادان است که در 
کرمانشاه ایراد کرده؛ او به جلسه ای که در حضور رئیس جمهور 
بوده  است، اشاره کرده و توضیح داده که ایشان)منظور ابراهیم 

رئیسی( یک خواسته انقلابی را مطرح کردند تا در طول 
برنامه، عملیات، اقدام و سلسله روش هایی صورت بگیرد که 
در تمامی دستگاه های مسئول در حوزه راه و تصادفات در طول 
یک برنامه، کاهش ۵0 درصد تلفات ناشی از حوادث را داشته 
باشیم. که البته این مهم به یکسری الزامات و مقدمات نیاز دارد 

که حتما باید انجام شود. 
او اضافه کرده که برای نیل به این هدف یک قسمت به خود 
مردم بازمی گردد و قسمت دیگر آن نیز الزاماتی است که باید 
در حوزه هلال احمر، بیمارستان، راهداری، اورژانس و پلیس 

انجام شود. 

   هر ساعت دو ایرانی در تصادف کشته می شوند
اواخر تعطیلات نوروز، سردار حسن مومنی، رئیس پلیس 
راه کشور خبر داد که از ابتدای طرح نوروزی تا 1۴ فروردین، 
۷66نفر از مسافران نوروزی در اثر تصادفات در جاده ها و شهرها 
جان باخته اند و در همین بازه زمانی نیز 1۵هزارو۹00نفر 

مصدوم شده اند. 
آمار تلفات جاده ای همیشگی بوده؛ سالانه نسبت به زمان 
مشابه، افزایش پیدا می کند و از سویی در تعطیلاتی نظیر نوروز، 

شکل افزاینده وحشتناکی به خود می گیرد. 
بهمن 1۴01 بود که رئیس پلیس راهور گفت: به ازای هر 
جانباخته تصادفات حدود ۸ میلیارد تومان خسارت به کشور 
وارد می شود. هادیانفر که در یک برنامه تلویزیونی حضور پیدا 
کرده بود به این نکته اشاره کرد که سال 1۴00 نزدیک به 1۷ 
هزار نفر از هموطنانمان را در راه ها و شهر ها بر اثر تصادف از 
دست دادیم و 300 هزار نفر نیز مجروح و مصدوم شدند! یعنی 
در هر ساعت تقریباً دو نفر کشته و ۴0 نفر نیز در کشورمان 

مجروح می شوند. 

سردار رادان: اگر کمبود ایمنی دلیل تصادف باشد خودروساز باید خسارت پرداخت کند 
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     رئیس پلیس راهور:  سالانه 10هزار میلیارد تومان به وزارت بهداشت بابت رسیدگی به مصدومان تصادفات پرداخت می شود

 سلطان کوکایین ایران
 اعدام شد

به گزارش میزان، حکم اعدام 3 نفر از 
اعضای باند پنجک بزرگ ترین کارتل توزیع 
کوکایین که از کارتل های اصلی مواد مخدر 
در کشور بودند پس از طی مراحل قانونی 
صبح دیروز اجرا شد. اردیبهشت سال ۹3 
بود که سردار علی مویدی، رئیس وقت پلیس 
مبارزه با مواد مخدر فراجا از دستگیری 6 نفر 
از اعضای باند توزیع مواد مخدر پنجک خبر 
داد. سرکرده این باند که در زمان دستگیری 
3۲ سال داشت پس از برگزاری جشنی که 
به بهانه رسیدن اموالش به ۴0 میلیارد تومان 
برگزار کرده بود، دستگیر شد. این جشن 
در حوالی کرج برگزار شده و نزدیک به یک 
میلیارد تومان هزینه برگزاری آن شده بود. 
سرکرده این باند یک دهه در امر حمل و 

توزیع مواد مخدر فعالیت داشت. 

 مصوبه کنکور به هیچ وجه
 تغییر نمی کند 

عبدالحسین خسروپناه، دبیر شورای 
عالی انقلاب فرهنگی گفته: مصوبه ابلاغ 
شده درباره کنکور به هیچ وجه تغییر پیدا 
نمی کند؛ رئیس مجلس شورای اسلامی هم 
با این مصوبه همراه است چرا که آقای قالیباف 
هم عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی است 
و اگر طرح اصلاح قانون کنکور در نهایت 
هم در صحن مجلس تصویب شود، چون 
خلاف اصل ۵۷ قانون اساسی است در شورای 
نگهبان تایید نمی شود و رد خواهد شد. اخیرا 
طرحی برای حذف اثر منفی معدل سه سال 
مقطع دوم متوسطه در کمیسیون آموزش 
مجلس مطرح شده است. مهرداد ویس کرمی 
عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس 
در این باره به فارس گفته بود: مصوبه شورای 
عالی انقلاب فرهنگی 3 شاه بیت اصلی دارد، 
مهم ترین آن این است که به طور مرحله ای 
انتقال تاثیر مثبت معدل به سمت تاثیر 
قطعی معدل در پذیرش دانشگاه می رود، در 
کنکور آینده یعنی سال 1۴0۲ این تاثیر ۴0 
درصدی از مثبت به قطعی تبدیل می شود و 
بعد این روند تا 60 درصد پیش می رود. در 
حال حاضر بحث اصلی طراحان این طرح ]در 
مجلس[ روی تأثیر قطعی معدل است که 
تأثیر قطعی معدل را بردارند و به همان تأثیر 

مثبتی که وجود داشت برگردانند. 
حالا خسروپناه در واکنش به طرح موضوع 
لغو مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی 
درباره برگزاری کنکور از سوی مجلس به ایرنا 
گفته: بحثی که در کمیسیون آموزش مجلس 
مطرح شده، پیشنهاد برخی از نمایندگان 
مجلس است که البته حق دارند نظر بدهند 
قطعاً ما نباید جلوی آزادی بیان نمایندگان را 
بگیریم اما مصوبه کنکور به هیچ وجه تغییر 

نخواهد کرد. 

 کاهش ۲۲ درصدی
 بارش های کشور 

در حالی که بارندگی های کشور از ابتدای 
سال آبی جاری تاکنون ۲۲درصد نسبت 
به بلندمدت کاهش داشته است، استان 
تهران نیز 10۷میلیمتر در این بازه زمانی 
کسری بارندگی دارد. به گفته احد وظیفه، 
رئیس مرکز ملی اقلیم و مدیریت بحران 
خشکسالی، استان تهران با کم بارشی و 
کم آبی بسیار گسترده ای مواجه است و آب 
پشت سدهای استان تهران بسیار کمتر 
از حد ظرفیت سدها است و می توان گفت 
که تنها ۲۵درصد آب دارند؛ یقین داریم تا 
ابتدای مهرماه سال جاری با کمبود بارش ها 
در بخش های شمالی کشور، بخش های 
شمالی فلات مرکزی و نیمه شرقی کشور، 
شمال شرق و شمال غرب و استان تهران 
همچون روزهای گذشته با کم بارشی شدید 
مواجه خواهد بود. به طوری کلی در تهران، 
قزوین، سه استان ساحلی دریای خزر، 
اردبیل، آذربایجان شرقی و بخش های شمالی 
آذربایجان غربی، شرق استان تهران، سمنان، 
خراسان رضوی و خراسان شمالی وضعیت 
بسیار نگران کننده است و بارندگی ها به دلیل 
اینکه در سومین سال خشکی و کم بارشی 
هستیم، به شدت کمتر از حد نرمال هستند. 

  اتمام رتبه بندی معلمان 
تا پایان اردیبهشت 

سرپرست وزارت آموزش و پرورش تاکید 
کرد که تا پایان اردیبهشت ماه کل رتبه 
بندی معلمان به پایان خواهد رسید و اولویت 
بعدی رسیدگی به اعتراضات خواهد بود. 
رضامراد صحرایی در حاشیه نشست دیروز 
هیات دولت در جمع خبرنگاران، بیان کرد: 
جمعیتی بلاتکلیف بودند و تعدادی نیز به 
رتبه های خود اعتراض داشتند. برای اعتراض 
تا 11 اردیبهشت فرصت بود. اعتراضات ثبت 
شد. اکنون اولویت اول اتمام رتبه بندی 
است. اولویت بعدی رسیدگی به اعتراضات 

است. 
او در ادامه اظهار کرد: اولویت بعدی نیز 
اصلاح آیین نامه رتبه بندی است که قول بنده 
به معلمان عزیز بود. در اصلاح آیین نامه تنها 
نهاد تعیین کننده ما نیستیم. طبق قانون 
هر سال شهریور رتبه بندی خواهیم داشت. 


